
Protokół nr 5/VIII/2019

z obrad V sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 29 stycznia 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 16:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

1. Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,  Dyrektor

GOKSiR  Leszek  Orczykowski,  Kierownik  ZGKiM  Karol  Kozak,  Kierownik  GOPS  Grażyna

Wysiecka,  Pan  Józefa  Sroka  Radny Rady  Powiatu  Gdańskiego  i  sołtysi  z  terenu  Gminy  Trąbki

Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  na  podstawie listy  obecności,  że brakuje  Radnej  Justyny

Perki.

Ustawowy skład  Rady Gminy wynosi  15  radnych.  Listy obecności  radnych  i  sołtysów stanowią

załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

2. Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z III i IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Trąbki Wielkie na

dofinansowanie budowy studni wierconych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.5 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji  celowych z budżetu Gminy Trąbki

Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z ternu Gminy Trąbki

Wielkie  i  zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich; 

.9 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.10 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.11 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.12 Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol –  zgłosił  wniosek  o  wprowadzenie  do  dzisiejszego  porządku  obrad
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  IV/23/2018  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  w  sprawie
ustanowienia  wieloletniego  rządowego  programu  osłonowego  w  zakresie  dożywiania  „Posiłek  w
szkole i w domu” na lata 2019-2023 – uzasadnił powyższy wniosek.

Przewodniczący  Rady -  poddał  zgłoszony  wniosek  pod  głosowanie.  Spytał,  kto  jest  za
wprowadzeniem w/w uchwały do porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w projekt uchwały do porządku obrad.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Przewodniczący Rady - przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami:

.1 Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z III i IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia
Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;
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.4 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Trąbki Wielkie na

dofinansowanie budowy studni wierconych – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji  celowych z budżetu Gminy Trąbki

Wielkie na dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w  sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z ternu Gminy Trąbki

Wielkie  i  zagospodarowania  tych  odpadów  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich; 

.9 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/2018 Rady Gminy Trąbki 
Wielkie w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 
Gminy;

.10 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.11 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.12 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.13 Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 Przyjęcie protokołu z III i IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołów
w/w sesji Rady Gminy. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z III i IV sesji Rady Gminy Trąbki
Wielkie. 

W głosowaniu udział bierze 14 Radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z III i  IV sesji  zwyczajnej Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując
treść uzasadnienia uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. 

Radny Sławomir Mazurek – podał, że do uchwały załączony jest załącznik nr 1, w którymi

jest dział 803. Zwrócił uwagę, że  w poprzedniej uchwale tego nie było. Zapytał, czy to jest

nowo utworzony dział.

Pani Zofia Górzyńska Skarbnik Gminy – podała, że w roku 2018 mówiliśmy że jest taki dział,

a teraz jest kontynuacja  jednego przedsięwzięcia „Aktywizacja Zawodowa 30+”  i przed-

szkola, które wprowadzamy.  

Wójt Gminy – przyznał, że Gmina realizujemy program edukacyjny dla naszych przedszkoli,

ale również ma dofinansowanie na projekt 30+. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/27/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując
uzasadnienie projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/28/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 4. Podjęcie uchwały  w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Trąbki
Wielkie na dofinansowanie budowy studni wierconych.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że uchwała

dotyczy  innego  sposobu  zaopatrzenia  mieszkańców  w  wodę  aniżeli  przez  wodociąg.  Dla

mieszkańców, którzy są oddaleni od głównej sieci wodociągowej, bądź budowa sieci wodociągowej
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pociąga za sobą duże kosztu eksploatacyjne, które nie będą pokrywały kosztów dostarczenia wody.

Takich miejsc na terenie gminy nie ma wiele, ale niestety występują. W tych sytuacjach mieszkańcy w

różny sposób zaopatrują się w wodę, jedni mają swoje studnie otwarte, inni mają studnie wiercone, ale

zdążają się  sytuacje, że  w wyniku procesów geologicznych, które zaszły w studniach, mieszkańcy

stracili  wodę.  Wójt stwierdził,  że regulamin do uchwały jest  prosty i  obejmuje on zabudowę już

istniejącą. Podał, że aby móc ubiegać się o takie dofinansowanie, mieszkaniec musi posiadać studnie

otwartą bądź wierconą i złożyć do Urzędu Gminy wniosek o dofinansowanie przydomowego ujęcia

wodnego na zasadzie studni wierconej.  W regulaminie zakładamy, że będzie to ujęcie wody do 30 m

głębokości  chyba,  że  teren  będzie  wymagał  innego  poziomu.  Można  uzyskać  dofinansowanie  w

wysokości  70%  kosztów  budowy,  ale  nie  więcej  jak  14 000  zł.  Wójt  Gminy  prosi  o  podjęcie

powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, kto będzie podejmował decyzję w sprawie tego, że dana studnia,

na danej posesji, jest wyeksploatowana.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że decyzyjną osobą będzie pracownik Urzędu Gmi-

ny lub pracownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich.

Radny Sławomir Mzurek – zapytał, jaka jest forma odmowy o dofinansowaniu, czy będzie to w for-

mie wydanej decyzji, czy zwyczajna informacja.

Wójt Gminy – poinformował, że nie będzie to decyzja a będzie to pismo administracyjne. Zaznaczył,

że wnioskodawca, który będzie spełniał warunki wynikające z regulaminu nie otrzyma takiej odmow-

nej decyzji.   

/do obrad dołączył radca prawny Marcin Skalski / 

Radny Marek Czerwiński – zapytał, czy trzeba spełniać dwa warunki wynikające z regulaminu, czy

wystarczy spełnić jeden z warunków, aby móc ubiegać się o dofinansowanie. 

Wójt Gminy – podał, że w paragrafie 2 jest zapis, że należy spełnić jednocześnie określone warunki.

W paragrafie tym, warunki te są wymienione.   

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy na chwilę obecną, wiemy, ile jest takich rodzin na terenie

Gminy potrzebujących  i czy znamy miej więcej, ile w ciągu roku można takiej dotacji udzielić. 

Wójt Gminy – poinformował, że  na chwilę obecną wiemy, że studni wierconych, czy odkrytych na

ternie  naszej  Gminy  jest  kilka.  Takie  rozeznanie  robi  ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich.

Natomiast, na dzień dzisiejszy, nikt jeszcze nie zwracał się do Gminy o dofinansowanie na studnie

wierconą, być może po podjęciu przedmiotowej uchwały znajdą się osoby, które z tego dofinansowa-

nia będą chciały skorzystać. 

Zwrócił uwagę, że nie dotyczy to mieszkańców, którzy budują nowy dom, dotyczy to tylko mieszkań-

ców zamieszkujących od dawna na terenie naszej Gminy. Na dzień dzisiejszy mamy jedną rodzinę w

Mierzeszynie i na dzień dzisiejszy zabezpieczymy takie środki na dofinansowanie. W ocenie Wójta w

Gminie mogą być zainteresowane tym dofinansowaniem cztery rodziny. Ponownie zaznaczył, że nie
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mówi o mieszkańcach, którzy nie są podłączeni do wodociągu, który jest niedaleko położony, mówi o

mieszkańcach, którzy mieszkają w znacznej odległości od usytuowanego wodociągu.  

Przewodniczący Rady Gminy – padło pytanie na komisji wspólnej, co z ujęciami wody, gdzie jest

studnia, ale zapotrzebowanie na wodę jest większe niż wydajność studni. Zapytał, co w takiej sytuacji.

Wójt Gminy – poinformował, że  jest to kwestia spomiarowania- co znaczy za mała wydajność. Czy w

ciągu doby możemy uzyskać 5 m3, czy też nie. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. Następnie

odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał radcę prawnego Marcina Skalskiego, czy zapis  §4

„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od daty opublikowania w Dzienniku Województwa Po-

morskiego” jest zapisem prawidłowym. Zapytał, czy uchwałę tę, należy traktować jako prawo miej-

scowe.

Radca Prawny Marcin Skalski – poinformował, że jest to regulamin określający prawa, obowiązki

osób znajdujących się w określonej sytuacji życiowej. Uważa, że uchwała ta, kwalifikuje się pod pra-

wo miejscowe.  Stwierdził, że zapis jest prawidłowy.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/29/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 5.  Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy
Trąbki  Wielkie  na  dofinansowanie  kosztów  inwestycji  z  zakresu  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – poinformował, że jest to kolejna uchwała o możliwości uzyskania

dotacji z Gminy Trąbki Wielkie w tym przypadku również ze środków z programu rządowego. Zakres

dotacyjny obejmuje regulamin. Cały wachlarz przedsięwzięć wymieniony jest w rozdziale 2 §5 m.in.

dotyczy zarówno budowy przydomowych oczyszczalni  ścieków, zakup,  montaż pomp ciepła  bądź

kolektorów  słonecznych,  zakup  i  montaż  pieca  gazowego,  utylizacje  pokryć  dachowych  i

elewacyjnych itp. Kolejno dodał,  że w  §6 podane są wielkości % dofinansowania poszczególnych

zadań. Prosi o podęcia przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania.

Radny Marian Płotka – zapytał,  dlaczego w regulaminie tym, nie jest ujęty  piec na pelet. Zwrócił

uwagę, że większość mieszkańców z terenu Gminy Trąbki Wielkie nie ma dostępu do gazu.

Wójt Gminy Błażej Konkol – przyznał radnemu rację. Dodał, że z piecami na pelet również był pro-

blem z dofinansowaniem z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. Proponuje, aby na chwilę
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obecną przyjąć taki regulamin, a jeżeli wachlarz dofinansowania się rozszerzy o tego typu piec, to re-

gulamin zostanie zmieniony.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Wójt Gminy zapewniał, że jeżeli będzie

można uzyskać dofinansowanie do wymiany pieca na pelet, to regulamin zostanie zmieniony. 

Radny Krystian Sadowski – zapytał o wymianę azbestu, jak to wygląda. 

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli rada podejmie przedmiotowy regulamin, to wówczas wystar-
czy złożyć wniosek w sprawie wymiany azbestu. 

/do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka/ 

Kolejno radni  dyskutowali  nad poszczególnymi  zapisami  w regulaminie.  Wójt  Gminy na  bieżąco

udzielał odpowiedzi. W dyskusji tej udział brał: Radny Sławomir Mazurek oraz Radny Marian Płotka.

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/30/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Trąbki Wielkie,

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały informując, że zmiana jest ko-

nieczna z uwagi na znowelizowanie uchwały „śmieciowej”, która narzuca na Gminy odbiór odpadów

BIO. Gmina musi dostosować regulamin do tych zmian. Zwrócił uwagę, że odbiór tych odpadów bę-

dzie w okresie wiosenno – jesiennym. Kolejno omówił regulamin utrzymywania czystości i porządku

na terenie Gminy Trąbki Wielkie zwracając uwagę na określenie w regulaminu obowiązków, które

leżą po stronie mieszkańców, a mianowicie  każdy mieszkaniec ma obowiązek utrzymać porządek wo-

koło własnej posesji. Jeżeli chodnik jest położony koło posesji, to utrzymanie porządku na tym chod-

niku, czy jego  odśnieżenie – leży po stronie mieszkańca. Dodał, że regulamin ten podlegał zaopinio-

waniu przez sanepid. Gmina taką opinię już uzyskała i jest ona pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są  pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/31/2019 w w/w sprawie.

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie.  Cały skład Rady Gminy obecny. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  z  ternu  Gminy
Trąbki  Wielkie  i  zagospodarowania  tych  odpadów w zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi - referuje Pan Błażej Konkol
Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Dodał,  że
uchwała jest bardzo podobna do tej, która do tej pory obowiązywała. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Kolejno dodał, że zasadni-

czych zmian nie ma.  W §3 ust. 5 – są zaznaczone dodatkowo odpady degradowane. 

Radny Marian Płotka – prosi o wyjaśnienie paragrafu 7. 

Wójt Gminy – wyjaśniając, podał, że jeżeli w odpadach, które zbieramy, mamy 30% selektu, to wów-

czas obniżamy opłatę. To jest wskaźnik określający poziom procentowy odpadów. Możemy spróbo-

wać zapis ten uściślić, ale wówczas proszę o krótką przerwę 5 – 10 min. 

Przewodniczący Rad  y Gminy – zaproponował, że jeżeli będzie taka konieczność to zostanie przerwa

ogłoszona, ale teraz jeszcze prosi o zadawanie pytań. 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała o działalność PSZOKu, W regulaminie w punkcie 2, jest zapis, że

PSZOK w Trąbkach Wielkich czynny jest w sobotę od godziny 9:00 do 13:00. Zwróciła uwagę, że był

czynny dłużej. 

Przewodniczący Rady Gminy – proponuje, aby to zostało wyjaśnione. Przypomniał, że intencją miesz-

kańców było, aby PSZOK, szczególnie w sobotę, był czynny dłużej. W poprzedniej uchwale Rada dłu-

go na ten temat dyskutowała. Nie można tak sobie to zmienić. Ogłosił 10 minut przerwy celem wyja-

śnienia powyższej sprawy. 

Po przerwie

Obecnych 14 Radnych brak Radnego Władysława Kanki.

Wójt Gminy – poinformował, że sprawa została z pracownikiem merytorycznym wyjaśniona. Należy

zmienić godziny funkcjonowania PSZOK w sobotę, tj. w załączniku nr 1 uchwały należy wpisać w

miejsce godziny 12:00 - godzinę 16:00. Wójt przyznał, że jest to błąd zapisu. Kolejno wyjaśnił rad-

nym prawidłowość zapisu punktu 7. Dodał, że ten zapis jest taki sam jak w poprzedniej uchwale. 

Rady Marian Płotka – nawiązując do wyjaśnień Wójta Gminy w sprawie zapisu w punkcie 7, stwier -

dził, że jeżeli mieszkaniec nie spełnia tych 30% objętości odebranych odpadów segregowanych, to

płaci za śmieci zmieszane – przyznał, że zapis ten można było prościej sformułować.
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Radny Jan Selka – zapytał, jak jako inkasent ma traktować od 1 stycznia 2019 r. osoby, które mają za-

warte umowy na odpady niezmieszane. Umowy mają zawarte na odpady mieszane a nie na segrego-

wane.

Wójt Gminy  - ponownie wyjaśnił, że ustawa, która obowiązuje od roku czasu zmieniła zasady. Wszy-

scy, musimy segregować. Jeżeli ktoś tego nie robi, powinien złożyć wniosek do Wójta Gminy a Wójt

Gminy wyda decyzję administracyjną.

Radny Jan Selka – zapytał, co z posesjami w których mieszkańcy produkują bardzo mało śmieci, aby

nie  zarzucać  ich  pojemnikami,  czy tacy mieszkańcy,  jeżeli  sumiennie  segregują  śmieci  mogą  np.

wspólnie - dwie posesje - do jednego worka segregować odpady. 

Wójt Gminy – poinformował, że nie. Każda posesja jest osobnym podmiotem. Teoretycznie można

byłoby potraktować to, jako zabudowę wielorodzinną, ale wskaźnik 30% segregacji musi być spełnio-

ny dla każdego z tych mieszkańców oddzielnie. Nie może być, np. 2 worki mieszanych a po 1 worku

segregowanych. 

Radny Jan Selka – w dalszej swojej wypowiedzi wyjaśniając podał, że chodzi głównie o to, że w swo-

im sołectwie, w jednym miejscu, ma zabudowę wielorodzinną i czy w takim przypadku jest możli -

wość wymiany pojemnika na zbiorczy. Chodzi o  jeden budynek, sześć rodzin.

Wójt Gminy – podał, że w przypadku domów wielorodzinnych jak najbardziej. Rodziny te powinny

zwrócić się do Urzędu Gminy o wymianę pojemnika. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.  Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/32/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad  8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i
Mieszkaniowej  w  Trąbkach  Wielkich  -  referuje  Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM  w
Trąbkach Wielkich.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że
ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich  ma  zostać  operatorem  do  świadczenia  usług  odbioru  odpadów
komunalnych w związku z powyższym należy  rozszerzyć przedmiot działalności ZGKiM, co zostało
uwzględnione w punkcie 2 statutu. Kolejno Wójt zwrócił  uwagę na omyłki  pisarskie w numeracji
rozdziału 2- prosi o  naniesienie prawidłowej numeracji. 

Przewodnicz  ący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/33/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/2018 Rady Gminy Trąbki Wielkie
w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego w zakresie dożywiania
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Pani Błażej Konkol Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  Zmiana dotyczy
zmiany  paragrafu  3  w  podjętej  uchwale  zgodnie  z  nadesłanym  zawiadomieniem  Wojewody
Pomorskiego w Gdańsku, a dotyczącym tego, że uchwała ta, nie jest prawem miejscowym a co za tym
idzie, wchodzi w życie z dniem podjęcia a nie jak w brzmieniu  podjętej wcześniej uchwały, że po
upływie 14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr V/34/2019 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 10. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt  Gminy  przypomniał,  że  po  sesji  odbędzie  się  spotkanie  z  Wicestarostą  Powiatu
Gdańskiego Panem Marianem Cichoniem w sprawie szkoły w Warczu. W związku z czym,
zaproponował, że przedstawi sprawozdanie z pracy między sesjami tylko z najważniejszych
wydarzeń, które miały miejsce od ostatniej sesji a rozwinie wszystko na kolejnej sesji Rady
Gminy. Kolejno poinformował, że:

 uczestniczył  w spotkaniu z  kadrą kierowniczą w Szkole Podstawowej w Trąbkach
Wielkich;

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  firmy  zajmującej  się  wywozem
odpadów komunalnych na  terenie  Gminy w sprawie  nieregularnych wywozów,  na
które skarżą się mieszkańcy; 

 uczestniczył w pogrzebie Pana Prezydenta Pawła Adamowicza;

 uczestniczył  w  spotkaniu  z  deweloperem,  który  buduje  osiedle  w  Kłodawie.  Jest
zainteresowany zbudowaniem kolejnego osiedla w na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

 uczestniczył  w  zaplanowanych  do  tej  pory  zebraniach  wyborczych  w  sołectwach
dotyczących wyboru sołtysa i rady sołeckiej. 

Kolejno poinformował o podjętych zarządzeniach, w sumie –  11.

/do obrad sesji w trakcie odczytywania zarządzeń dołączył Wicestarosta Powiatu Gdańskiego/

10



Wójt Gminy – ponownie zaznaczył,  że  pozostałe sprawy rozwinie na kolejnej  sesji  Rady
Gminy. 

Ad 11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy.

Brak pytań. 

Ad 12. Zapytania i wnioski wolne sołtysów.

 Pan  Andrzej  Klonowski  Sołtys  wsi  Błotnia –  zapytał,  kiedy  będzie  otwarte
przedszkole w Mierzeszynie.

 Wójt  Gminy –  poinformował,  że  nie  ma  jeszcze  pozwolenia  ze  Straży  Pożarnej.
Budynek ten, jest pod opieką konserwatora zabytków i nie można go przebudować.
Mają  być  wykorzystane  warunki  przeciwpożarowe  zastępcze  i  cały  czas  trwają
negocjacje tych rozwiązań. 

 Przewodnicząc  y Rady Gminy – przywitał przybyłego Starostę Powiatu Gdańskiego
Pana Mariana Cichonia.

 Pan  Krzysztof   Barański  Sołtys  wsi  Zaskoczyn –  prosi  obecnych  Radnych,  aby
rozważyć kwestię kandydowania na sołtysów. Uważa, że łączenie funkcji Radnego i
Sołtysa  nie jest dobre z wielu powodów. Uzasadnił swoją opinię. 

Przewodniczący Rady - spytał, czy w ramach wolnych wniosków ktoś chciałby zabrać jeszcze głos.
Brak chętnych.

Ad 13 Zamkniecie sesji zwyczajnej 

Przewodniczący Rady -  zamknął  V zwyczajną sesję Rady  Gminy dziękując wszystkim za czynny

udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

 Katarzyna Czyż                      Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,

3. Uchwały podjęte na sesji – nr V/27/2019 – V/34/2019
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